
Zápis z pracovní porady zastupitelstva obce Lány ze dne 12. 8. 2024 
 

Přítomni: JUDr. Ernest Kosár, Petr Králíček, Jakub Joachim, Vladan Picka, Vilém Hamouz, 
Ing. Hořejší Vlastimil, Petr Šidík, Martina Hořejší, Pavlína Švigárová 
Omluveni: Ing. Ivana Píšová, Mgr. Magdalena Elznicová Mikesková  

 

1. E. Kosár: 

- Informace o výběrovém řízení na projektanta na obecní budovu bývalé Dubiny a 

přilehlého okolí – schválení výsledku výběrového řízení bylo staženo z programu 

mimořádného veřejného zasedání – čeká se na doplnění dokumentů od přihlášené firmy  

- Informace o výsledku výběrového řízení na výstavbu kabin na fotbalovém hřišti – bude 

projednáno na mimořádném veřejném zasedání, není potřeba to probírat nyní 

- Informace o pokračování nástavby ZŠ Lány – firma Janustav požadovala prodloužení 

termínu stavby o 70 dní – starostou obce a TDI Ing. Novákem bylo povoleno prodloužení 

o 60 dnů – dle sdělení Ing. Horáčkové z firmy LKA je u dotací z IROP prodloužení 

termínu stavby problém, může dojít ke krácení přidělené dotace – prodloužení stavby 

musí být velmi dobře zdůvodněno, firma zatím pokračuje podle harmonogramu prací, 

čeká se ještě na úpravy projektu od Ing. Hladkého, 15.8.2024 je od 9:00 hod. kontrolní 

den v ZŠ 

- Informace o obsazení místa účetní obce – paní Jelínková stáhla svou žádost o uvolnění 

z pracovního poměru a bylo jí vyhověno. Zůstává tedy dále jako účetní na OÚ Lány a na 

zkrácený úvazek byla přijata Ing. Štíbrová, která se zaučuje a přebírá některé agendy od 

p. Jelínkové 

- Informace o parkovišti pod školou – v září se schválí nabídka na vypracování projektu, 

předpokládaná realizace je v roce 2025, různí se názory, zda je potřeba na toto 

parkoviště stavební povolení a zda nejde vymyslet nějaká levnější varianta (např. položit 

jen zatravňovací dlažbu), na katastru není zapsaný rozdělený pozemek, který se na 

parkoviště připravoval – změna užívání pozemku ze zahrady na ostatní plochu – žádost 

bude na katastr dána 13.8.2024 

- MUDr. Jiříčková by chtěla v roce 2025 dokončit přestavbu RD č.p. 302 v Lánech na 

lékařské ordinace. Plánuje přestavbu na 3 ordinace + zázemí + parkoviště na pozemku 

- Informace k dotaci od NSA – program Kabina 2024 – firma LKA zjišťuje jaká je možnost 

podat dotaci na výstavbu nebo vybavení fotbalových kabin. Výzva je složitě psaná a 

v některých věcech si protiřečí. 

 

2. P. Kralíček: 

- Informace o nabídkách na sportovní podlahu, obložení stěn a vybavení do tělocvičny ZŠ 

Lány – osloveny byly 4 firmy a po osobních schůzkách na místě probíhá nyní aktualizace 

cenových nabídek na zhotovení díla 

- Navrhl, aby se v září na pracovní poradě projednala a následně na veřejném zasedání 

schválila aktualizace Směrnice pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu – 

navýšení částek v jednotlivých kategoriích, úprava podmínek…. 

 

3. Martina Hořejší:  

- Informovala všechny, že TJ Sokol Lány si chce požádat o dotaci u NSA z programu  

Kabina 2024 na rekonstrukci sokolovny s tím, že na mimořádném veřejném zasedání 

pořádá o přidání bodu Schválení finanční spoluúčasti obce ve výši 10% z celkových 

uznatelných nákladů 

Zapsala: Tereza Lomberská 


